
Verbatim® $5.00 CDN
Mail-In Rebate Offer

Conditions: Valid only in Canada. This offer is only available from Blankmedia.ca.  This offer is only valid between the dates indicated and cannot be used in conjunction

with any other offer. Submissions must be postmarked no later than 10/30/06. A copy of the sales receipt and the original UPC must be included as proof of purchase in

redeeming your rebate.  Your rebate cheque will become invalid if it is not cashed within 6 months of date of issue.  Any entry received that does not comply with these

guidelines will be invalidated.  Verbatim and its agents cannot be responsible for misdirected mail.  All rebate values are in Canadian funds and GST is included in the rebate.

GST#R102517521. All claims are subject to verification.  Coupons submitted through illicit means will be disqualified.  Please allow 8-10 weeks for delivery of your rebate.

If you have not received your rebate after 10 weeks, you may call 877-483-1936 or visit www.rebatestatus.ca.                                                                                         

Receive $5.00 CDN from Verbatim® when you purchase 

a DVD-R 16X Inkjet Hub Printable  

Name 

Address Unit 

City Province Postal Code 

Phone Email 

1. Purchase a Verbatim® DVD-R 16X Inkjet Hub Printable at Blankmedia.ca between 09/01/06 and 09/30/06. 

Submissions must be postmarked no later than 10/30/06.

2. Limit one rebate per family.

3. Fill in your name and address information found on this coupon.

4. Sign and date the coupon.

5. Include a copy of the sales receipt showing purchase and the original UPC (barcode)

from the product box. Send with this coupon and mail to the address indicated 

below. Please keep a copy for your records.

6. Mail to: Dept. 77171 • Verbatim DVD-R 16X Inkjet Hub Printable $5 MIR • P.O. Box 979 • Fonthill, ON L0S 1E0

vercor77171pdf.qxp  08/25/2006  11:14 AM  Page 1



Remise postale de 5,00 $ Verbatim®

Conditions: L'offre est valide au Canada seulement. Cette offre est valable seulement pour les achats effectués dans les magasinsBlankmedia.ca, entre les dates indiquées et ne

peut pas être combinée à d'autres offres. Les demandes doivent être postées au plus tard le 30/10/06, le cachet de poste en faisant foi. Une copie de la facture et les codes CUP

originaux des boîtes doivent être incluses avec la demande de remise comme preuves d'achat. Le chèque de remise sera sans valeur s'il n'est pas encaissé dans les 6 mois suivants

sa date d'émission. Toute demande non conforme à ces conditions sera déclarée inadmissible. Verbatim et ses agents rejètent toute responsabilité pour les envois perdus ou mal

adressés. Les remises sont en devises canadiennes et la TPS est incluse dans le montant de la remise. #TPS R102517521. Toutes les demandes sont sujettes à vérification. Les

coupons soumis de manière illicite seront disqualifiés. Allouez 8 à 10 semaines pour la livraison de la remise. Si vous n'avez pas reçu votre remise après 10 semaines, appelez sans

frais le 877-483-1936 ou visitez le site www.rebatestatus.ca.

Recevez une remise postale de 5,00 $ de Verbatim quand vous 

achetez un DVD-R 16X Inkjet Hub Printable.

Nom 

Adresse App 

Ville Province Code postal 

Tél Courriel

1. Achetez  un DVD-R 16X Inkjet Hub Printable chez Blankmedia.ca entre le 01/09/06 et le 30/09/06. 

(Date limite d'envoi du 30/10/06, le cachet de poste en faisant foi.)

2. Limite de 1 demande de rabais par famille.

3. Remplissez l'information ci-dessous.

4. Signez et datez le coupon.

5. Joignez une copie de la facture d'achat et le code CUP original de la boîte à ce coupon.

6. Postez le tout à l'adresse suivante : Dept. 77171 • Rabais de 5$ sur DVD-R 16X Inkjet Hub Printable • CP 979 • Fonthill, ON L0S 1E0

vercor77171pdf.qxp  08/25/2006  11:14 AM  Page 2


